
  

 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 24. oktober 2016 

 

 

1. Vi modtog byggeansøgninger. En var ikke så godt beskrevet, så den 
måtte vi afvise. Den anden kunne vi godkende.  

2. Bestyrelsens tiltag med at uddele “parkeringssedler”, til folk der 
parkerer mere end 1 bil på pladsen, ser ud til at virke efter hensigten. 
Der er heldigvis flere der har taget positivt imod opfordringen til at fjerne 
bil nr. 2 fra pladsen, og er begyndt at parkere andetsteds.  

 

 

 

 

 

Næste møde d. 28. november i have 11 hos Helle 

 

 

 

 


